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Kommunestyret

Tilleggsløyving - Kjøp av elektroniske tavler til barnehagane

10.02.2022 Formannskapet:
Handsaming i møtet:
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

FORM- 005/2022 Vedtak:
Det vert løyvd inntil kr 250 000 til digital oppgradering i barnehagane. 

Midlane til dette tiltaket vert finansiert av disposisjonsfondet. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Det vert løyvd inntil kr 250 000 til digital oppgradering i barnehagane. 

Midlane til dette tiltaket vert finansiert av disposisjonsfondet. 

Kva saka gjeld:
Dei siste åra har det vore eit synleggjort behov for AV-tavler i barnehagane, som ein fram til no ikkje 
har hatt finansiering til. Under budsjettprosessen for 2022 vart dette tiltaket igjen spela inn; fyrst av 
begge barnehageeiningane, men digitale tavler til barnehagane vart på slutten av prosessen teke ut 
av budsjettet. Årsaka var at det vart lagt til grunn at dette kunne dekkast over budsjett for 2021. Det 
har vist seg at dette likevel ikkje var rom for. Saka vert difor no fremma for naudsynt finansiering og 
gjennomføring.

Vurderingar og konsekvensar: 
Samnanger kommune deltek i utviklingsprosjekt i samarbeid med Høgskulen Vestland i Vassloppa 
barnehage 2021-22. Språklæring er sentralt og ulike hjelpemidlar vert nytta. Ein ser at behovet for å 
få digitale tavler på plass har vokse fram og no er behovet for dette stort. Desse skjermane vil verta 
nytta i det pedagogiske utviklingsarbeidet for dei tilsette og barna samt i andre møtefora som 
foreldremøte, FAU og liknande. 



Digital utvikling i barnehage er også viktig for å vere moderne og gode barnehagar som følgjer 
samfunnsutviklinga gjennom bevisste val.

Det er henta inn prisar frå IKT Nordhordland på AV-tavler, inkl. nødvendig tilleggsutstyr og arbeid. Sjå 
tabell nedanfor. Rådmannen sitt framlegg til vedtak er basert på at det vert kjøpt inn 4 stk 86’’ AV-
tavler (2 stk til kvar barnehage). 

 
Prisoverslag innhenta frå IKTNH jan 2022.


